



致：童軍/深資童軍支部團員及家長

副本：區總監、旅長、副旅長、各支部領袖、政務委員及顧問老師

通告第 2024/09 號

2024 年 7 月 1 日

海上活動：帆船旅程

本旅童軍支部定於八月份將舉辦一次海上活動，由專業航海員帶領成員體驗乘坐大型帆船上，於海上暢遊香港海域。此外，成員能認識海事常識，亦能享受大自然。詳情臚列如下：

(1) 活動日期：

日期	時間	地點	備註
2024 年 8 月 10 日 (星期六)	09:30 ~ 17:00	香港水域	帆船體驗

(2) 活動費用：全免 (自備輕便午膳)

(3) 集合時間：09:30

(4) 集合地點：銅鑼灣港鐵站大堂 C 出口

(5) 解散時間：17:00

(6) 解散地點：銅鑼灣港鐵站

(7) 其它事項：

- 各團員需穿著戶外活動服(佩戴旅巾)及波鞋。
- 各團員需於活動前進食早餐(不建議進食糯米、奶類及較難消化的食品)。
- 各童軍團員需帶備童軍紀錄冊、防曬用品、雨具、水樽(使用可重用樽及最少 1.5 公升飲用水)及個人藥物。
- 如天文台在活動前 3 小時發出黃色暴雨警告或懸掛 3 號或以上風球，此活動將會取消。
- 如對本次活動有任何查詢，請與本旅童軍團副團長黃曉峰先生(6975-2565)聯絡。

港島第四十八旅童軍團長

劉國俊

通告第 2024/09 號

回條

童軍團長：

本人已知悉上述通告之內容，並* 同意 / 不同意 成員參與 2024 年 8 月 10 日舉行的「海上活動：帆船旅程」。

成員姓名：_____

家長／監護人簽署：_____

小隊：_____

家長／監護人姓名：_____

*請刪去不適用者

緊急聯絡電話：_____



To : Scout Troop/ Venture Scout Unit Members & Parents

Circular No. 2024/09

Cc : DC, GSL, AGSL, Leaders, Lay Members & Consultant Teacher

1st July 2024

Sea Activity - Sailing Trip

A sailing trip will be held for members of scout section in August. Scout members will experience riding on a large sail vessel through the Hong Kong harbour with the lead of professional seafarer. Members will also have the opportunity to learn about maritime knowledge throughout the trip. Details are listed as below:

(1) Activity Details:

Date	Time	Location	Remarks
10 th August 2024 (Saturday)	09 : 30 ~ 17 : 00	Hong Kong Waters	Sailing Trip

(2) Activity Fee: Free of charge (Please prepare light lunch.)

(3) Assembling Time: 09 : 30

(4) Assembling Place: Exit C, Causeway Bay MTR concourse

(5) Dismissing Time: 17 : 00

(6) Dismissing Place: Causeway Bay MTR Station

(7) Others:

- All members must wear scout outdoor clothes with scarf & sneakers.
- All members are required to have breakfast before attending the activity (It isn't recommended to eat glutinous rice, milk and foods that are difficult to digest).
- All members should bring his/her record book, sunscreen, rain gear, water (at least 1.5L with reusable bottles) & personal medicine.
- If Amber Rainstorm Signal; or Tropical Cyclone No.3 Signal or higher are issued 3 hours before the activity, the activity would be cancelled.
- For enquiries, please contact Assistant Scout Leader, Mr. Jason Wong at 6975-2565.

Brian Lau
Scout Leader of 48th HKG

Circular No. 2024/09

Reply Slip

Dear Scout Leader,

I am aware of the contents of the above notice and * **Agree / Disagree** with the members to participate in the "Sea Activity - Sailing Trip" held on 10th August 2024.

Name of Member : _____

Signature of Parent/Guardian : _____

Patrol : _____

Name of Parent/Guardian : _____

**Please delete as appropriate.*

Emergency Contact Tel No. : _____